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Besvarelse af spørgsmål nr. 211 (Alm. del) fra Folketingets 
Skatteudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 211 (Alm. del), som 
Folketingets Skatteudvalg har stillet til justitsministeren den 6. februar 
2025. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) 
Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 
 
 
 
Peter Hummelgaard    

/  
Maria Carlsson 
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Spørgsmål nr. 211 (Alm. del) fra Folketingets Skatteudvalg:  
 

”Vil ministeren redegøre for, hvad argumentet er for ikke at 
stille krav til pakkedistributionsselskaberne om at scanne efter 
narko, som ifølge dem selv vælter ind i pakkedistributionsleddet 
som småpakker - og hvor man kan fjerne op til 50 gange mere 
end ODIN-scannerne - efter at de har været i brug ved 
grænsen?” 

 
Svar: 
 
Der henvises til Justitsministeriets samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 
210 (Alm. del) fra Folketingets Skatteudvalg.  
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